

ting a copy of the *Canada Gazette*, of April 19, 1868, containing the notification of the appointment of the Intercolonial Railway Commissioners.

copie de la *Gazette du Canada* du 19 avril 1868, dans laquelle est consignée la nomination des commissaires au Chemin de fer Intercolonial.

INSOLVENT ACT

Mr. Magill, seconded by **Mr. Scatcherd**, introduced a bill to repeal the Act respecting insolvency, and also the Act 29 Vic., chap. 18, entitled an Act to amend the Insolvent Act.

Mr. Thompson thought the house was entitled to some explanation as to this Bill. It was a measure affecting the interests of the Dominion; explanation was more especially called for in view of the fact that Government were probably about to take up the subject.

Mr. Magill thought that the reason why he introduced the Bill was patent to all. Before the Session closed, he believed petitions would pour in from all quarters against a measure which very injuriously affected the commercial interests of the country. When the present law was introduced, there was a class of men in the country who found it almost impossible to get rid of their liabilities. The present law had been in force a sufficient length of time to give this class relief, and it was now inflicting great damage on commercial men. It had become very burdensome, allowing men in business fraudulently to transfer their obligations, to the detriment of their creditors. It had, in fact, become so demoralizing, that numbers were unable to prosecute business successfully, unless they adopted this mode of getting rid of their liabilities. Thus, in many instances, men who might pay in full, or should never have gone into business at all, were unable to compound with their creditors for 25c or 40c on the dollar. True, as was said by the member for Haldimand, the Government would probably introduce a measure on the subject, and he (Mr. Magill) would be very glad to have the co-operation of the Government in forming a good law of this description.

The Bill was ordered for a second reading to-morrow.

CAPITAL PUNISHMENT

Mr. Morris introduced a Bill to provide for the carrying out of capital punishment within prisons.

Ordered for a second reading to-morrow.

[Sir John A. Macdonald.]

LOI SUR LA FAILLITE

M. Magill, appuyé par **M. Scatcherd**, présente un Bill visant à abroger la Loi sur la faillite, ainsi que le chapitre 18 de la loi 29 Vic. Loi modifiant la Loi sur la faillite.

M. Thompson estime que la Chambre a droit à quelques explications à l'égard de ce Bill. A son avis, c'est une mesure qui touche les intérêts du Dominion et les explications sont d'autant plus nécessaires que le Gouvernement est sans doute sur le point d'aborder le sujet.

M. Magill pense que la raison pour laquelle il a présenté le Bill est évidente. Avant la fin de la session, il croyait qu'un grand nombre de pétitions viendrait, de toutes parts, s'opposer à une mesure révoltante qui allait à l'encontre des intérêts commerciaux du pays. Au moment de l'introduction de la loi actuelle, toute une catégorie de citoyens s'est presque trouvée dans l'impossibilité de régler ses obligations. A son avis, la loi actuelle a été suffisamment longtemps en vigueur pour que s'améliore la situation de cette catégorie, mais elle porte maintenant atteinte aux milieux commerciaux. Ses effets sont devenus très graves, en permettant aux hommes d'affaires de transférer frauduleusement leurs obligations au détriment de leurs créiteurs. La situation est en fait devenue si déplorable qu'un grand nombre d'hommes d'affaires ne peuvent poursuivre leurs exploitations de façon satisfaisante qu'en adoptant cette méthode de règlement de leurs obligations. C'est pourquoi, dans un grand nombre de cas, ceux qui auraient pu payer la totalité, ou qui n'auraient jamais dû être en affaires, ne peuvent même pas s'arranger avec leurs créiteurs à raison de 25 ou 40 cents du dollar. Comme l'a dit le député de Haldimand, il est vrai que le Gouvernement doit sans doute présenter une mesure à ce sujet et M. Magill souhaite vivement obtenir la collaboration du Gouvernement pour élaborer une loi acceptable.

Le Bill est renvoyé à demain pour une seconde lecture.

PEINE CAPITALE

M. Morris présente un Bill prévoyant l'exécution de la peine capitale dans les prisons.

Renvoyé à demain pour une seconde lecture.